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1. Els meus drets 

El 17 de desembre hi ha eleccions comunals 

al Principat d’Andorra per escollir els 

representants als comuns. 

Les persones amb discapacitat tenen dret a 

votar i a participar en la vida política i 

pública en igualtat de condicions amb la 

resta de la ciutadania.  

Per això, disposem de diverses mesures 

d’accessibilitat, perquè les persones amb 

discapacitat puguin votar amb plena 

autonomia i respectar el secret de vot. 

 

 

2. Quines mesures d’accessibilitat per a 

les eleccions puc demanar? 

2.1 Informació electoral accessible 

   2.2 Transport adaptat 

   2.3 Vot accessible i assistència per votar 
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2.1 Informació electoral 

accessible 

➢ Lletra ampliada. 

➢ Braille. 

➢ Lectura fàcil. 

➢ Pictogrames. 

➢ Àudio. 

➢ Les persones amb discapacitat visual 

poden demanar un aparell per a 

lectura dels QR i auriculars per 

votar. 

 

Per demanar el format accessible, has 

de seguir aquests passos: 

1. Has d’omplir la sol·licitud per 

demanar la informació accessible. 

Trobaràs el model de sol·licitud a 

l’enllaç següent: 

https://www.eleccions.ad/imatges/P

3T007.pdf 

 

2. Has de presentar la sol·licitud  

al Servei de Tràmits.  

També pots fer la sol·licitud a la Seu 

electrònica del Govern, a l’enllaç  

www.e-tramits.ad. 

https://www.eleccions.ad/imatges/P3T007.pdf
https://www.eleccions.ad/imatges/P3T007.pdf
http://www.e-tramits.ad/
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 2.2 Transport adaptat 

Si tens una discapacitat i greus 

problemes de mobilitat, pots demanar 

un transport adaptat per anar a votar. 

 

Per demanar el transport adaptat, has 

de complir aquestes condicions i seguir 

aquests passos: 

1. Has de tenir el reconeixement del 

barem de mobilitat o un grau de 

dependència igual a 3 o més gran.  

 

També pots demanar un certificat 

mèdic de malaltia i de les dificultats 

de mobilitat. 

 

2. Has de presentar la sol·licitud al 

Servei de Tràmits. 

Trobaràs la sol·licitud a l’enllaç: 

https://www.eleccions.ad/imatges/P

3T008.pdf 

 

3. Has d’indicar el lloc de votació, la 

data i l’horari de desplaçament per 

anar a votar. 

 

https://www.eleccions.ad/imatges/P3T008.pdf
https://www.eleccions.ad/imatges/P3T008.pdf
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2.3 Vot accessible i assistència per 

votar 

Si necessites ajuda per votar, tens dret 

a escollir una persona que t’ajudi. 

 

Tens dos opcions: 

A.  Anar-hi acompanyat del teu tutor, 

curador o defensor judicial, o d’un 

professional de l’entitat tutelar que 

hagis escollit.  

El president de la mesa li pot 

demanar la resolució judicial. 

 

B. Demanar una persona assistent. 

Pots demanar que una altra persona 

t’ajudi. 

 

Per demanar assistència per votar, has 

de seguir aquests passos: 

1. Has d’escollir una persona de 

confiança. 

 

2. Has de presentar la sol·licitud al 

Servei de Tràmits. 
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Trobaràs la sol·licitud a l’enllaç: 

https://www.eleccions.ad/imatges/P3T

009.pdf 

 

3.  Quines persones podem demanar les 

ajudes per votar? 

• Les persones amb discapacitat que tenen 

un grau de menyscabament 

del 33% o més gran. 

Aquest grau està valorat per la Comissió 

Nacional de Valoració, la Conava.  

 

• Les persones en situació de dependència 

que tinguin un grau 3 o un grau més gran 

de dependència. 

Aquest grau està valorat per la Comissió 

de Valoració Sociosanitària, la Covass. 

 

• Persones en situació de malaltia greu que 

disposin d’un certificat mèdic. 

 

 

 

 

 

 

https://www.eleccions.ad/imatges/P3T009.pdf
https://www.eleccions.ad/imatges/P3T009.pdf
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4. Com he de votar? 

Pots tirar entre diferents opcions per votar.  

 

Pots votar de les següents formes: 

• Abans del dia de les eleccions,  

el 17 de desembre 

 

4.1. Vot per correu. 

Si et trobes a l’estranger,  

pots demanar votar per correu. 

Has de demanar el vot per correu 

al teu Comú. 

Abans del dia 24 de novembre. 

 

4.2. Votar a la Batllia. 

Pots votar a la Batllia 

Des del dia 4 de desembre fins  

el 16 de desembre.  

 

L’horari per votar és  

de dilluns a divendres, 

de les 9h del matí a les 7h de la 

tarda. 

 

També pots votar els dissabtes, 

de les 9h del matí a la 1 del migdia. 
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4.3. Delegació de vot. 

Això vol dir que una altra persona 

electora que tu escullis anirà a votar 

per tu. 

 

Per delegar el vot, has de seguir 

aquests passos: 

1. Has de triar una persona de 

confiança. 

La persona ha de voler votar per 

tu. 

A aquesta persona només se li pot 

delegar un vot. 

 

2. Has d’autoritzar la delegació de 

vot amb l’escriptura pública d’un 

notari. 

En aquesta escriptura hi ha de 

sortir la persona que has escollit 

perquè voti per tu. 

Aquest document serà vàlid durant 

1 any com a màxim. 

 

3. La persona a qui has delegat el vot 

haurà de mostrar l’escriptura a la 

mesa electoral per votar per tu. 
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4.4. Vot per dipòsit judicial 

Pots demanar a la Batllia 

el vot per dipòsit judicial. 

 

El vot per dipòsit judicial,  

vol dir que el batlle es desplaçarà 

al teu domicili per poder recollir el 

teu vot. 

 

Si et trobes en la impossibilitat de 

votar,  

pots votar davant del batlle en el 

teu domicili o lloc on siguis atès a 

Andorra. 

 

Per demanar votar al teu domicili 

o lloc on ets atès, has de: 

1. Tenir una discapacitat 

reconeguda per la Conava o 

tenir una malaltia greu. 

 

Hauràs de justificar que et 

trobes en una situació 

d’impossibilitat de votar per les 

altres formes disponibles. 
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2. Demanar a la Batllia el vot per 

dipòsit judicial al domicili o al 

lloc on siguis atès. 

El batlle es desplaçarà per 

poder recollir el teu vot. 

 

L’adreça és: 

Baixada del Molí, 2-4  

AD500 Andorra la Vella.  

El telèfon és: 

870 730. 
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• El dia de les eleccions,  

el 17 de desembre 

El dia 17 de desembre has d’anar al teu 

Col·legi Electoral a votar, i has de portar un 

document d’identificació. 

Per exemple, el passaport. 

 

Quan arribis al Col·legi Electoral, 

et demanaran el document d’identificació i 

et donaran 1 sobre per escollir els 

representants comunals. 

 

Ves a les cabines de votació. 

Allà hi trobaràs les paperetes dels diferents 

partits polítics. Escull la que vulguis i fica-la 

dins del sobre. 

 

En sortir de la cabina, quan t’hi autoritzi el 

president de la mesa, introdueix el sobre 

dins l’urna. 
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6. A quins llocs puc anar a votar? 

Pots anar a votar al Col·legi Electoral de la teva 

parròquia. 

Ara et mostrem on pots trobar el teu Col·legi 

Electoral. 

 

Canillo 

Sala de Consell,  

a l’edifici del Telecabina.  

Camí de Mascaró,  

AD100, Canillo. 

 

Encamp 

Comú d’Encamp. 

Carrer dels Arínsols, 1 

AD200 Encamp. 

 

Ordino 

Comú d’Ordino.  

Plaça la Placeta 

AD300 Ordino. 

 

La Massana 

Comú de la Massana. 

Avinguda Sant Antoni,  

AD400 La Massana. 



 
 
 

12 
 
 

 

Andorra la Vella 

Al Centre de Congressos. 

Plaça del Poble,  

AD500, Andorra la Vella. 

 

Sant Julià de Lòria 

Comú vell de Sant Julià.  

Av. Verge de Canòlich, 42 

AD600 Sant Julià de Lòria. 

 

Escaldes-Engordany  

Sala Prat del Roure. 

Av. Esteve Albert, 3 

AD700 Escaldes-Engordany. 

 



 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 


